
Zápis a usnesení 
 

 

ze 4. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 26. března 2015 
 
Termín jednání:      26.3.2015 v 1600 hodin 
Místo:            Malá zasedací místnost MěÚ Mariánské Lázně 
 
Přítomni:   
Členové komise:  Miloš Hurajčík, Ing. arch. Miroslav Míka, Ing. Tomáš Prinz,  
 Ing. Zdeněk  Třešňák, Jan Lebl 
 (přítomno 5, omluveni 2) 
 

  
Hosté:    Ing. Zora Rákosová, odbor životního prostředí MěÚ 

Jan Černý – vedoucí oddělení územního plánování 
Ing. Petr Řezník – vedoucí odboru IDCR 
Adolf Riedel – žadatel o výjimku z územního plánu (objekt 
Bezejmenná č.p. 620) 
Ing. Pavel Graca - projektant terasy restaurace Gurmán 

 
 
Průběh jednání: 
Předseda komise, Ing. Prinz, zahájil jednání a uvedl jednotlivé body jeho programu: 

1. Žádost pana Riedla o výjimku z územního plánu (Bezejmenná ulice, č.p.620) 
2. Rozvoj zeleně ve městě, posouzení koncepce kácení a dosadeb 
3. Zařazení funkce městského architekta  
4. Přístřešky pro zastávky MHD - výběr přístřešků  
5. Areál U Pily – projednání návrhu řešení zastavovací studie 
6. Návrh přejmenování komise 
7. Ostatní 

S návrhem programu jednání vyslovili všichni přítomní členové komise souhlas. 
 

Ad 1)  
Pan Riedl přednesl svůj záměr na vybudování výroby bylinných likérů a jemného pečiva v 
lokalitě Bezejmenná ul. č.p. 620. 
Pan Černý, vedoucí oddělení územního plánování v úvodu informoval přítomné o zákonných 
možnostech měnit územní plán města.  
Komise urbanistiky a dopravy doporučuje panu Riedlovi konzultaci s projektantem a 
vyžádání vyjádření příslušných úřadů.  
 

Ad 2) 
Rozvoj zeleně ve městě – dle informace Ing. Rákosové, bude probíhat čištění a revitalizace 
v opomíjených lokalitách (Kolonáda Ferdinandova pramene, rybníček atd.). Komise 
urbanistiky a dopravy doporučuje širší informovanost veřejnosti ohledně kácení a dosadeb. 
Dále komise doporučuje Odboru životního prostředí konzultace s KUaD ohledně 
rozsáhlejších a důležitých plánovaných akcí. 
 

 

 



Ad 3)  

Usnesení KUaD č. 12/2015 
Komise urbanistiky a dopravy doporučuje radě města specifikovat úkoly městského 
architekta. Dále navrhuje řešit tuto funkci externí formou na základě smlouvy.  
Hlasování:   pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Ad 4)  

Usnesení KUaD č. 13/2015 
Komise urbanistiky a dopravy doporučuje realizaci přístřešku MHD Nádražní náměstí, 
přičemž doporučuje využití vzoru přístřešku u Klubu důchodců. Dále komise nedoporučuje 
realizaci přístřešků City service. Dále komise žádá p. Řezníka o prověření trvání smlouvy se 
společností Euroawk a její vypověditelnost.  
Hlasování:   pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 
Ad 5)  

Usnesení KUaD č. 14/2015 
Komise urbanistiky a dopravy doporučuje průzkum trhu pro danou lokalitu v různých 
variantách řešení výstavby (kontejnery, atriové domy, řadové domy)  
Hlasování:   pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 
Ad 6)  
Návrh přejmenování komise – na příští jednání předloží členové komise návrhy názvu ke 
schválení. 
 
Ad 7)  Ostatní: 
a) terasa restaurace Gurmán – komise doporučuje radě města realizaci předloženého záměru 
(viz. příloha ) jako stavbu dočasnou se shodnou délkou nájmu 
 
b) Žádost o vyjádření se k nové "Smlouvě o veřejných službách v přepravě cestujících", 
kterou bude vhodné předložit již na zastupitelstvo 14.4.2015, o případné připomínky a názory 
do 2.4.2015. Smlouva byla zaslána členům komise e-mailem dne 26.3.2015. 
 
Předseda komise, Ing. Prinz, jednání se souhlasem všech přítomných ukončil. 
 

Zapsal dne 26.3.2015 Miloš Hurajčík 

Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 15.4.2015 

 
 
 
   


